
آرمان ملی: هزینه بانوان ملی پوش هاکی روی یخ کشورمان که 
با مبالغ شخصی خود در مسابقات قهرمانی آسیا شرکت کرده و به 

نایب قهرمانی رقابت ها رسیده بودند پرداخت شد. 
  نایب قهرمانی 

ملی پوشان هاکی روی یخ کشورمان در دیدار فینال رقابت های 
قهرمانی بزرگسالان بانوان آسیا مقابل تیم قدرتمند و با سابقه تایلند 
قرار گرفتند که طی آن نمایندگان شایسته ایران از پس تیم ملی 
هاکی روی یخ تایلند بر نیامدند و نایب قهرمان آسیا شدند. شیرزنان 
ایرانی پس از شکست تیم های هند، کویت و قرقیزستان درمرحله 
مقدمانی و غلبه بر تیم امارات در مرحله حذفی به دیدار نیمه نهایی 
و جدال با سنگاپور راه پیدا کردند و توانستند به پنجمین پیروزی 
ارزشمند خود دست یافته و شگفتی خود در اولین حضور آسیایی 
را کامل کنند. این دیدار در ست اول با نتیجه یک بر صفر به نفع 
تایلند، در ست دوم با نتیجه یک بر صفر به سود ملی پوشان ایران 
پیگیری شد تا نتیجه بازی یک بر یک مساوی پیش برود. در ست 
سوم که ست نهایی بود 2 بر صفر به نفع تایلند به پایان رسید تا 
در مجموع 3 بر یک به پیروزی برسند. ملی پوشان هاکی روی یخ 
ایران که فقط سه سال از فعالیت شان در این رشته به واسطه افتتاح 
پیست المپیک سایز ایران مال می گذرد و برای نخستین بار در 
مسابقات قهرمانی آسیا حضور یافته اند. در این رقابت ها موفق شدند 
نتیجه قابل توجهی را کسب کنند. اعظم سنایی، الهام مدیردهقان، 
نگار خرم، فاطمه اسماعیلی، زهرا رضایی، حدیث خلج، یگانه 
بهرامی، آذین قارونی، هلیا سوهانی، فاطمه شاهسوند، نگار ارجمند، 
حدیثه پورهاشمی، شبنم عرب، عسل حیدری، دیانا فرزام نیا، دیبا 
فرزام نیا، هدیه آقایی، فاطمه آقایی، زهرا قاسمی و آرزو ایزدی 
نمایندگان ایران را در این دوره از رقابت ها هستند. فرزاد هوشیدری 
 و اعظم سنایی سرمربی و مربی تیم ملی اعزامی کشورمان هستند 
و اوویس حسن زاده نیز بعنوان مدیر تیمهای ملی کاروان اعزامی 

را همراهی کردند. 
  صحبت بازیکن 

اعظم سنایی، بازیکن تیم ملی بانوان هاکی روی یخ در حاشیه 
مراسم استقبال از تیم ملی بانوان هاکی روی یخ اظهار کرد: ما سه 
سال است که زمین یخ داریم. از وقتی که زمین مان افتتاح شد، 
ما تمرینات خود را شروع کردیم و اردوها شروع شد. ما اردوهای 
متمرکزی داشتیم و در نهایت 20 نفر به مسابقات بازی های 

آسیایی اعزام شدند. او در ادامه درباره سطح مسابقات آسیا و 
اقیانوسیه گفت: سطح مسابقات بسیار بالا بود. به غیر از ایران، 7 
تیم دیگر حضور داشتند. مسابقات در گروه برگزار شد و با توجه 

به اینکه ایران اولین حضور خود را در این مسابقات داشت، در 
گروه توانست به عنوان تیم اول در گروه دوم این مسابقات به مرحله 
بعدی راه پیدا کند. ما تا فینال پیش رفتیم اما متاسفانه با یک بازی 
نزدیک نتیجه را واگذار کردیم و قهرمانی را از دست دادیم. سنایی 
در پاسخ به این سوال که چقدر باید امکانات برای بانوان هاکی روی 
یخ فراهم شود تا این تیم به مقام قهرمانی نیز دست پیدا کند؟ گفت: 
همیشه این فرصت هست که بگوییم باید امکانات بیشتری وجود 
داشته باشد. قطعا همیشه این مساله وجود دارد اما چیزی که در 
تیم ما وجود داشت که باعث شد با این سرعت پیش برویم، اراده و 
خواستن بود و از این به بعد هم خواهیم داشت. امیدوارم امکانات 
بیشتر باشد و هر امکاناتی که باشد، ما تمام تلاش خود را می کنیم. 
کاپیتان تیم ملی بانوان هاکی روی یخ در پاسخ به این سوال که 
دختران ایرانی چه چیزی بیشتر حریف های خود در مسابقات 

بازی های آسیایی داشتند؟ گفت: اتحاد و خواستن در تیم باعث 
این اتفاقات شد. 

  هزینه 
مشرق نیوز نوشت: علی بازگشا، یکی از کاربران فضای مجازی با 
انتشار متنی در صفحه توئیتر خود درباره بانوان هاکی ایران زمین 
نوشت: »میدونستید تیم ملی هاکی بانوان با هزینه شخصی و دُنگی 
رفتند مسابقات آسیایی!؟« از سوی دیگر کاوه صدقی، رئیس 
انجمن هاکی روی یخ ایران در مورد روند شکل گیری و آماده سازی 
تیم ملی هاکی روی یخ زنان ایران به ایسنا گفت: تیم ملی هاکی روی 
یخ ایران با تاسیس پیست ایران مال تاسیس شد. برای شرکت در 
مسابقات هم نیاز به لیگ داشتیم که دو دوره لیگ برگزار کردیم. 
این اولین دوره حضور ایران در قهرمانی آسیا و اقیانوسیه است. 
صدقی با بیان اینکه بازیکنان هاکی روی یخ سه سال است که در 
اردوی تیم ملی هستند و سه ماه است که به صورت متمرکز زیر نظر 
فرزاد هوشیدری کار می کنند، ادامه داد: در این مدت مربیانی از 
روسیه، آلمان و اسلواکی با این تیم کار کردند. از آنجا که در این سه 
سال نمی توانستیم در مسابقات حضور پیدا کنیم و مسابقات آسیا 
هم به دلیل کرونا برگزار نمی شد، در کاپ امارات شرکت کردیم که 
نایب قهرمان شدیم. همچنین در مسابقات کشورهای اسلامی هم 
نایب قهرمانی را به دست آوردیم. نتایج قهرمانی آسیا را هم دیدید. 
صدقی به حضور تیم هاکی روی یخ زنان در مسابقات با هزینه 
بخش خصوصی اشاره و بیان کرد: این رشته بدون پیست معنایی 
ندارد و سرمایه گذری ساخت پیست را بخش خصوصی انجام داده 
است. از طرفی خود بچه ها هزینه تجهیزاتشان 
را داده اند، هیچ حقوقی هم ندارند و با عشق 
این ورزش را دنبال می کنند. بدون هیچ 

کمکی از طرف دولت توانستند در قالب یک مجموعه خصوصی   
مردمی نایب قهرمانی آسیا را به دست آوردند. بررسی این موضوع 
ارزشمند است که چقدر با سیستم های معمولمان پول خرج 
می کنیم و چه نتیجه ای می گیریم و در مقابل، در رشته ای که یک 
ریال سرمایه گذاری دولتی نداشته چه غرور ملی و شور و هیچانی 
در دختران سرزمین به وجود آمده است. صدقی در پایان گفت: 
این نایب قهرمانی شروع کار این دختران است. در آسیا پنج تیم 
داریم که در سطح یک و دو جهانی شرکت می کنند و ما به دلایلی 
نمی توانیم در مسابقات جهانی شرکت کنیم اما مطمئن باشید 
سال آینده بین هفت تیمی که در آسیا شرکت می کنند با طلا 

برمی گردیم. 
  پرداخت

بعد از ظهر روز سه شنبه وزارت ورزش و جوانان در خبری از 
دستور سیدحمید سجادی وزیر ورزش و جوانان برای پرداخت 
هزینه های اعزام تیم ملی هاکی روی یخ بانوان به مسابقات قهرمانی 
آسیا در تایلند خبر داد. عباس نظریان رئیس فدراسیون اسکی در 
گفت وگو با ایرنا اظهار داشت: وزارت ورزش امروز غروب تمامی 
هزینه های اعزام تیم ملی هاکی روی یخ بانوان را واریز کرد. با 

اطمینان قول می دهم که برای این رشته 
در سال ۱۴02 بودجه اختصاصی خواهیم 
داشت تا ملی پوشان بدون دغدغه به 
مسابقات بین المللی بروند. وی گفت: در این 

مدت نگاه وزارت ورزش و جوانان به این 
رشته مثبت بوده و باید از آنها برای این 

حمایت تشکر کنم. 
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گفت وگو

 وزارت ورزش »دونگ« بانوان هاکیبانوان هاکی 
را پرداخت کرد! 

 سردار آزمون مهاجم تیم ملی فوتبال ایران 
با رد درخواست اتاق خصوصی برای حضور در 
اردوی تیم ملی عنوان کرد که از کودکی با امیر 
قلعه نویی همکاری داشته است. او همچنین 
گفت اگر ایران باز هم با انگلیس بازی کند، شاید 

۶ گل و حتی بیشتر بخورد. 
    بعد از جام جهانی ماه ها تیم ملی 
فوتبال ایران سرمربی نداشت. منتظر 
بودند تا تکلیف کی روش مشخص شود و 
بعد از آن بعد از سال ها فدراسیون فوتبال 
ایران به سمت مربی ایرانی روی آورد و 
امیر قلعه نویی را انتخاب کرد. در نخستین 
اردوی تیم ملی با قلعه نویی هم حواشی 

زیادی به خاطر غیبت تو به وجود آمد. 
اینکه یک مربی ایرانی به عنوان سرمربی 
ایران انتخاب می شود، اتفاق خوبی است. من 
به عنوان یک ایرانی افتخار می کنم که مربی 
تیم ملی ایرانی باشد. اما در مورد خودم باید 
بگویم همه چیز را از قبل هماهنگ کرده بودم 
و مشکلی وجود نداشت ولی وقتی بخواهند 

حاشیه ای بسازند، می سازند. 
   در این میان حتی یکی از روزنامه ها 
خبری منتشر کرد مبنی بر اینکه تو برای 
حضور در اردوی تیم ملی درخواست اتاق 

خصوصی کرده ای و امیر قلعه نویی برای 
مبارزه با بازیکن سالاری گفته است که 

آزمون اصلا در اردو حاضر نشود. 
برخی خبرنگاران را خوب می شناسم. 
نمی خواهم تک به تک اسم آنها را بیاورم. برخی 
خبرنگاران در سمت خودشان با شرافت کار 
می کنند و نان حلال سر سفره شان می برند، 
مانند برخی بازیکنان که زحمت می کشند و 
حلال کار می کنند ولی برخی می خواهند به هر 
طریقی بازیکنی را بزنند که اصلا برایم اهمیت 
ندارد. من می دانم، مربی تیم ملی می داند، 
فدراسیون فوتبال می داند و خودتان دیدید که 
درباره این حواشی هیچ واکنشی نداشتم. آن ها 
می توانند درباره هر بازیکنی هر چیزی بگویند 
اما خودم همیشه دوست داشتم هم اتاقی داشته 
باشم. در لورکوزن و حتی اردوهای تیم ملی 
همیشه به همه  بازیکنان اتاق تک نفره می دادند 
اما من شخصا همیشه در اتاق این و آن بودم. ما 
این مسائل واقعا بچگانه است که من بگویم اتاق 

تک نفره می خواهم. 
   بعد از اینکه گفته شد به خاطر مسائل 
شخصی به اردوی تیم ملی نیامده ای، 
تصاویر حضورت در تمرین والیبال و 
همین طور هنگام اسب سواری دیده شد. 

این تصاویر حاشیه های زیادی ایجاد کرد. 
من همه چیز را هماهنگ کرده بودم و 
برای آن مدرک دارم. چون در اختیار باشگاه 
بودم باید همه تمریناتم را با باشگاه هماهنگ 
می کردم، از این رو از آقای ژابی آلونسو اجازه 
گرفتم که والیبال بازی کنم چون اگر مصدوم 
می شدم، مشکلی پیش می آمد و به همین 
خاطر باید از قبل هماهنگ می کردم. من 
GPS داشتم و تمریناتم تحت کنترل باشگاه 
بود. چون در اردوی تیم ملی نبودم تحت 
مدیریت باشگاهم بودم و کار غیرقانونی انجام 
ندادم. خودم می دانستم چه کار می کنم. 
درباره اسب سواری هم من باشگاه دارم و 
مدیر آن جا هستم و باید می رفتم. من عاشق 
حیوانات هستم. چرا این موضوع حاشیه شد؟ 
چون قبل از مصاحبه ها این تصاویر منتشر شد 
و به خاطر همین این حواشی به وجود آمد. 
اصلا دوست نداشتم برای تیم ملی حاشیه 

ایجاد شود. 
   جام ملت های آسیا را در پیش داریم 
و قرار است قرعه کشی برگزار شود. 
دوست داری با چه تیم هایی هم گروه 

شویم؟
واقعا برایم فرقی نمی کند با چه تیمی 

هم گروه شویم چون در آسیا حرفی برای 
گفتن داریم. هیچ ترسی نداریم با چه تیم هایی 
هم گروه شویم. اگر با هر تیمی هم گروه 

بشویم، بهترین عملکرد را خواهیم داشت. 
   سال هاست به فینال جام ملت های 
آسیا نرسیده ایم. در سال های اخیر هم 
با وجود عملکرد خوب در جام ملت های 
آسیا به فینال نرسیدیم. در سال ۲۰۱۹ 
به ژاپن باختیم و فینالیست نشدیم، آیا 
الان می توانیم با امیر قلعه نویی رویای 

رسیدن به فینال را داشته باشیم؟
مغز  در  رویاهایی  همیشه  فوتبال  در 
بازیکنان وجود دارد که بهترین نتیجه را 
بگیرند، مثلا قهرمانی یا صعود به دور بعد در 
جام جهانی. فوتبال است و می توانیم به حقمان 
برسیم. گاهی در فوتبال اتفاق می افتد که شما 
بهترین تیم را می برید. مثلا ما برابر پرتغال به 
تساوی یک بر یک رسیدیم در حالی که آن ها 
خیلی بهتر از ما بودند. مهم این است که در 
فوتیال یک تیم باشید، پشت هم باشید و کار 
کنید. ما بازیکنان درجه یکی در آسیا داریم 
و می توانیم قهرمان شویم ولی واقعا سخت 
است. باید برای این موضوع برنامه ریزی کنیم 

و امیدوارم این اتفاق امسال رخ دهد. 

سردار آزمون: 

واقعابچگانهاستکهمنبگویماتاقتکنفرهمیخواهم

  کوتاه 
فارس: مدیرعامل فعلی و برخی از مسئولان باشگاه پرسپولیس 
باید تا اواخر بهمن ماه سال گذشته پاسخگوی ابهامات و ایراداتی 
که سازمان بازرسی پس از بررسی ها به آن رسیده بود می شدند. 
یکی از این بندها مربوط به معاون حقوقی باشگاه پرسپولیس 
است. حسین دوام که در زمان مدیرعاملی رضا درویش به عنوان 
معاون حقوقی پرسپولیس مشغول به کار شده، فردی است که 
باشگاه پرسپولیس باید تا آخر بهمن ماه سال گذشته پاسخگوی 
فعالیت او در این باشگاه می شد. باشگاه پرسپولیس نسبت به 
انتشار این خبر درباره ورود سازمان بازرسی کشور به پرونده های 
مختلف در این باشگاه و در رابطه با موضوع به کارگیری حسین 
دوام در این باشگاه، پاسخی را به شرح زیر در اختیار فارس قرار 
داد: در بهمن ۱۴00 با دوام برای همکاری در حوزه حقوقی 
باشگاه پرسپولیس مذاکره شد و تا شهریور ۱۴02 پس از اخذ 
مجوز بر اساس تبصره 2 قانون بکارگیری بازنشستگان مصوب 
20 اردیبهشت ۱395 توسط مجلس شورای اسلامی، از وزارت 
ورزش و جوانان مبنی بر فعالیت ایشان در جایگاه مشاور، مجوز 
صادر گردید. پس از انعقاد قرارداد در شهریور سال گذشته مبلغ 
۴5 میلیون تومان با عنوان حقوق 8 ماهه یعنی معادل ماهیانه ۱۱ 
میلیون و 200 هزار تومان به حساب دوام واریز شده است. گزارش 
سازمان بازرسی کل کشور که در خبر خبرگزاری یاد شده در 32 
بند بوده که یک بند آن پرسشی در رابطه با چگونگی بکارگیری 
دوام و پیشکسوت باشگاه محمود خوردبین است که با این حال 

پاسخ مستند به سازمان بازرسی داده شده است. 

بیــن المــلل 
  پپ گواردیولا که شاگردانش در دور رفت از مرحله نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان اروپا در خانه رئال مادرید به تساوی یک - یک دست 
پیدا کردند، پس از این دیدار گفت: بازی واقعاً فشرده ای بود. به تیمم 
تبریک می گویم، چون در این رقابت ها و در چنین سناریویی رقابت 
با چنین تیم هایی با توجه به تاریخ و به خصوص کیفیتی که دارند، 
بسیار سخت است. ما بازی را واقعاً خوب شروع کردیم و زمانی که 
بهتر شدیم، آنها در انتقال باورنکردنی توپ توسط کاماینگا که با 
پایانی فوق العاده از وینیسیوس جونیور همراه بود به گل اول بازی 
رسیدند. زمانی هم که آنها در نیمه دوم بهتر از ما بودند، ما به گل 
رسیدیم. بازی فشرده ای بود و تلاش باورنکردنی را از تیم شاهد 
بودیم. هر اتفاقی در بازی برگشت در منچستر می تواند بیفتد. بازی 
برگشت در خانه با هواداران خودی یک فینال برای ما خواهد بود 
و ما مشتاقانه منتظر آن هستیم. وی افزود: ما دقیقاً می دانیم که 
رئالی ها چه کارهایی کرده اند، شاید آنها برای بازی برگشت چیزی را 
تعدیل کنند، شاید هم نه. باید ببینیم آیا می توانیم در بازی برگشت 
در برخی بخش ها کمی بهتر دفاع و حمله کنیم چون دیوید آلابا و 
آنتونیو رودیگر خیلی به هالند نزدیک بودند. فضاها توسط فدریکو 
والورده و تونی کروس اشغال شده بود و پیدا کردن فضا برای ارلینگ 
کار آسانی نبود. با این حال سعی خواهیم کرد در بازی برگشت 
بازی روان تری را به نمایش بگذاریم و با ریتم بهتری بازی کنیم، 
چون در خانه بازی خواهیم کرد و در خانه با هواداران مان احساس 
راحتی می کنیم. ما تمام تلاش مان را به کار خواهیم بست. سرمربی 
اسپانیایی منچسترسیتی در پایان خاطرنشان کرد: پیش از آغاز 
بازی هم ترجیح می دادم نتیجه بازی یک - یک شود تا اینکه 3 

بر صفر به سود رئال مادرید به 
اتمام برسد. دوست داشتم 
می شدیم  بازی  برنده 
را  احساس  این  اما 
نمی توانم  که  داشتم 
بهتر  نتیجه ای  انتظار 
از این را داشته باشم. 
انتظار داریم در بازی 

برگشـــت کمـــی 
هماهنگ شویم 
و ایده هایی برای 

آن بازی دارم. 

   افتخار
حسین طیبی فوتسالیست ایرانی که در گذشته تجربه 
قرار گرفتن در جمع ۱۰ بازیکن برتر جهان را هم داشت، 
حالا به افتخار مهم تری با حضور در تیم منتخب فصل لیگ 
قهرمانان اروپا رسید و امیدوار است روند خوب خود و تیمش 

در رقابت های لیگا ناسیونال اسپانیا نیز ادامه پیدا کند .

 فرصت 
وحید امیری وینگر 35 ساله تیم پرسپولیس که برای 
فصل آینده نیز تحت قرارداد این باشگاه قرار دارد، با 
نمایش های مطمئن اعتماد یحیی را به خوبی جلب کرده 
و فرصت این را دارد تا در فصل آینده به جمع ۱۰ بازیکن 

باسابقه تاریخ پرسپولیس نیز اضافه شود. 

             آمار
بدون شک اگر حامد لک در ۶ بازی غیبت نداشت 
یا ضربات پنالتی در 5 مسابقه وارد دروازه اش نمی شد، 
الان یک آمار شگفت انگیز و دست نیافتنی دیگر در مس 
رفسنجان و لیگ برتر داشت و شاگردان محمد ربیعی 

نیز آمار گل خورده کمتری از ۱۲ تای فعلی داشتند. 

ت
شــ

س نو
عک

 حاضرم هزینه اعزام تنیسورها 
 به بازی های آسیایی را بدهم

تسنیم: رئیس فدراسیون تنیس گفت: 
مسئولان نگاه شان به تنیس را تغییر و اجازه 
دهند ملی پوشان ما به بازی های آسیایی اعزام 
شوند و من هم حاضرم هزینه های بازیکنانم را 
بدهم. داود عزیزی در مورد اعزام ملی پوشان 
تنیس به بازی های آسیایی هانگژو اظهار داشت: 
فدراسیون تنیس تمام تلاش خود را به کار 
می گیرد که تیم به بازی های آسیایی اعزام شوند. 
از ستاد بازی های آسیایی و کمیته ملی المپیک 
و وزارت ورزش و جوانان هم انتظار داریم که نگاه 
ویژه ای به تنیس داشته باشند. وی افزود: تنیس 
حرکت رو به جلویی داشته و حق بازیکنان تنیس 
است که در این بازی ها شرکت کنند. مدال آوری 
یک موضوع است و بحث حمایتی موضوعی 
دیگر. باید به این جوان ها فرصت داده شود که 
محک بخورند تا شاید اتفاق خوبی رقم بخورد. 
رئیس فدراسیون تنیس عنوان کرد: نمونه این 
موضوع تیم ملی هاکی روی یخ است که کسی 
فکر نمی کرد عنوان نایب قهرمانی را کسب کند. 
این فرصت را هم به بازیکنان ما بدهند چون اعزام 
دو دختر و دو پسر از تنیس هزینه زیادی برای 
کمیته ملی المپیک ندارد. عزیزی گفت: برخی 
رشته ها با 25 تا 30 نفر، هزینه های وحشتناکی 
دارند، اما اعزام چهار یا پنج نفر به بازی های 
آسیایی، هزینه های آنچنانی نخواهد داشت. 
اگر هم لازم شد هزینه های اعزام را می دهیم تا 
به بازی های آسیایی اعزام و دیده شوند. در سطح 
3 دیویس کاپ و آسیا بازی می کنیم. هر 8 تیمی 
که در این مسابقات حضور دارند و در بازی های 
آسیایی هم هستند؛ چرا ما نباید جزو هشت تیم 
حاضر در این بازی ها باشیم؟ وی به تغییر نگاه 
مسئولان به رشته تنیس تأکید و تصریح کرد: 
به خاطر اینکه مشکل مالی داریم نباید اعزام 
شویم؟ مسئولان نگاه شان به تنیس را تغییر و 
اجازه دهند ملی پوشان ما اعزام شوند. حاضرم 
هزینه های بازیکنانم را بدهم تا آنها به بازی های 

آسیایی اعزام شوند. 

خارج ازمستطیل سبز

 کان: 
 تغییر سرمربی تصمیم درستی بود

مدیر اجرایی باشگاه بایرن مونیخ درباره 
وضعیت این باشگاه در فصل جاری، تغییر 
سرمربی و احتمال جذب مهاجم جدید سخن 
گفت. اولیو کان در گفت وگو با روزنامه آلمانی 
»بیلد« چاپ برلین، ضمن رضایت از عملکرد 
سرمربی جدید این تیم گفت: از همان روز اول 
تحت تأثیر توماس توخل قرار گرفتم. احساس 
می کنم که او با شیوه کار و صحبت هایش از نظر 
احساسی با تیم ارتباط خوبی برقرار کرده است. 
وقتی صحبت های توخل را می شنوم، احساس 
می کنم خودم می خواهم به زمین بروم. وی 
در بخش دیگری از صحبت هایش در خصوص 
افُت بایرن مونیخ در فصل جاری اظهار داشت: 
نیمه دوم فصل جاری برای بایرن دشوار بود و 
ملی پوشان آلمانی ما پس از حذف از جام جهانی 

2022 افٌت کیفی شدیدی داشتند. 

خبـــــر

رقابت های فرسایشی لیگ برتر 

تیم پرسپولیس مقابل پیکان سوار بازی بود و مالکیت توپ و 
میدان را در اختیار داشت، ولی در ایجاد موقعیت با مشکل مواجه 
شده بود، چون تمامی بازیکنان پیکان فقط دفاع می کردند. 
این تیم نمی خواست گل بخورد و اصلًا حمله نمی کرد. برای 
پرسپولیس مهم دست یافتن به 3 امتیاز بازی بود که در نهایت 
پنالتی به درستی اعلام شد و 3 امتیاز به حساب سرخ پوشان 
واریز شد. در مورد دیدار هفته بیست ونهم پرسپولیس و گل گهر 
سیرجان باید بگویم از زمانی که قلعه نویی از گل گهر رفته دیگر 
این تیم رنگ خوشی را ندیده است و امتیازات زیادی از دست 
داده اند. این نشان می دهد که ماندن نفر اصلی در کادر فنی 
چقدر می تواند برای برتری یک تیم در طول یک فصل مهم 
باشد. گل گهر در نیم فصل اول خیلی موفق بود و حتی در کورس 
قهرمانی قرار داشت، ولی در نیم فصل دوم آنچنان جهشی در 
جدول نداشت. گل گهر مثل پیکان نیست و فوتبال بازی خواهد 
کرد و برای نتیجه گرفتن بسته بازی نخواهد کرد. پرسپولیس 
می تواند در دیدار با گل گهر موفق باشد و در نهایت بازی قهرمانی 
در هفته آخر خواهد بود. 2 بازی سخت دیگر برای قهرمانی 
پرسپولیس در لیگ برتر باقی مانده است و مخصوصاً دیدار 
هفته سی ام مقابل نساجی در مازندران بسیار تعیین کننده 
خواهد بود. نساجی در جام حذفی توانست با سرمربی جدیدش 
3 بر صفر پیکان را شکست بدهد، از سوی دیگر بازی کردن 
در ورزشگاه شهید وطنی برای هر تیمی سخت خواهد بود. 
پرسپولیس باید با برنامه و استراتژی مناسبی مقابل این تیم قرار 
بگیرد و با کسب 3 امتیاز قهرمانی را به دست آورد. رقابت های 
لیگ امسال بسیار فرسایشی و برای بازیکنان خسته کننده 
شده است. امیدوارم 2 هفته باقی مانده لیگ برتر هم به خوبی 
و خوشی برگزار و پرسپولیس قهرمان شود. سپس بازی های 
مرحله نیمه نهایی و دیدار فینال جام حذفی نیز انجام شود تا 
تمامی بازیکنان حاضر در این فصل مسابقات فوتبال ایران بدون 

هیچ آسیب دیدگی و مصدومیتی برای فصل بعد آماده شوند. 

صادق ورمزیار پیشکسوت استقلال می گوید 
آبی پوشان باید در دیدار مقابل مس رفسنجان 
به دنبال پیروزی باشند تا فاصله اش از صدر 

جدول زیاد نشود. 
  درخصوص دیدار استقلال مقابل مس 

رفسنجان صحبت کنید؟
دیدار مقابل مس رفسنجان سخت است 
زیرا استقلال نباید فاصله اش با سایر مدعیان 
زیاد شود به همین خاطر محکوم به برد است. 

  آیا قبول دارید استقلال از کورس 
قهرمانی عقب افتاد؟

به هر حال استقلال در دو بازی اخیرش 
نتوانست امتیازات لازم را کسب کند و از کورس 
قهرمانی جا بماند. استقلال تمرکز لازم را در این 
دو بازی از دست داد و واقعا حیف شد زیرا این 
تیم در صدر جدول بود و همه چیز در دست 

خودش بود.
  استقلال می تواند در جام حذفی به 

قهرمانی برسد؟
استقلال باید امسال یک جام کسب کند تا 
هواداران رضایت داشته باشند و تیم امسال در 
شرایط خوبی برای کسب عنوان قهرمانی در این 
مسابقات است. استقلال پرافتخارترین تیم در 
این مسابقات است و این بهترین فرصت برای 

کسب جام است.
  عملکرد ساپینتو را در این فصل 

چطور ارزیابی کردید؟
ساپینتو امسال برای سال اول در فوتبال 
ما حضور دارد و تجربه حضور را نداشت. وی 
امسال در خیلی از بازی ها محروم بوده و این به 

استقلال ضربه زده است. 
  به نظرتان قرارداد ساپینتو باید 

تمدید شود؟
این تصمیم هیات مدیره است که قرارداد این 
مربی تمدید شود یا خیر. به هرحال باید خیلی 

از موارد برای فصل آینده مد نظر قرار بگیرد. 

امیرحسین اصلانیان
کارشناس فوتبال 

ورمزیار:
استقلال تمرکز لازم 

را در دو بازی از دست 
داد


